

## Referat FAU møte 18.april, 2018

### Tilstade:

1. Erlend Nævdal
2. Pia Wolff
3. Lill Cecilie Bjørndal
4. Morten Blomberg
5. Trude Morken Carlsen
6. Åshild Litleskare
7. Astrid Bragstad
8. Mette Bøe
9. Ivar Alver
10. Terje Rath

### Referat

1. Bygg gruppe
  - a. Det har vorte sendt ut høringsdokument for ein arealplan for Alversund.
  - b. Bygg gruppa deler dette med heile FAU for vidare individuell tilbakemelding.
2. Trafikk gruppen
  - a. Sykkelaksjon: Infoskriv går ut i sekkene neste veke. Aksjonen begynner første mai og ut i juni. Intersport er sponsor.
  - b. Trafikk gruppa er i prosess med å skrive et dokument til Fylkeskommunen for å endre fartsgrense i Pralsvingen.
3. Psykosial gruppe
  - a. Vi trenger å utnevne noen som er ansvarlig for sommerfrokosten. Det kan gjøre på neste møte.
  - b. FAU lurar på hva som skjer med aktivitetsslærer i vinterhalvåret. Det kan taes opp i neste møte for Miljøutvalget.
4. Andre saker:
  - a. 7 klasse avslutning 19. juni. Erlend sjekker hvem som er med.
  - b. Organisasjonsnummer. Erlend har fått avslag på søknad fra Brønnøysundsregister basert på nokre detaljer. Dette vart ordna i møtet.